
Referat af virtuel efterårsgeneralforsamling på Otto
Mønsteds Kollegium 6. oktober 2021.
Tilstedeværende: 102, 113, 114, 126, 129, 209, 210, 307, 310, 318, 319, 322, 323, 330, 331, 511,
517, 520, 523, 526, 530, 531, 601, 615, 628, 701, 704, 706, 711, 726, 810, 821, 829, 906, 921, 1021,
1028.

1. Valg af dirigent og 2 stemmetællere

Stemmetællere: 601, 704

Dirigent: 102

1.1. Godkendelse af referat fra sidste repræsentantskabsmøde

0 imod, 0 blankt, resten for.

Vedtaget

2. Formandskabet aflægger beretning:

a. Større indkøb:

- bordfodboldborde x2, senge x2 og sovesofa. reparerer sidste bordfodboldbord der er 3 i alt,
bordtennisudstyr, mangler stadig dart setuppet.

b. Opfølgning på halvårsplan, herunder igangværende/afsluttede projekter:

- Genstarte med diverse klubber for at få det op igen, hvilket er en opfølgning fra sidste år,
- Snakke med intech om at genopbygge gamle system for ladcykler
- SAKK er stadigvæk i gang

c. Regulativændringer siden sidste generalforsamling:

- Regulativerne: Baren, Brandudvalget, Fremleje, Grupperum, Ladcykel, Læsesalsudvalget, Spejlsalen,
- Dog er vi i gang med at lave et bedre system med InTech, hvor man så kan få lov til at leje ladcyklen

via. booking systemet.

d. Relevante problemstillinger mødt i det daglige arbejde:

- Denis synes der ofte er ret beskidt generelt på gange og rygerum, prøv at begrænse mængden af ting på
gange og sørg for at rydde op på jeres rygerum.

- kommentar: kunne man få rengøringspersonalet til at køre helt langs kanten
- Svar: Denis siger der er visse ting de ikke gør da det ville blive dyrt

- Kommentar. Man skal tage måtter ind på mandage til rengøring
- Man må meget gerne genaktiverer ens dørtelefon, eller sørge for at man aktivere ens dørtelefon.

Instrukserne er på net.omk.dk
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3. Formandskabet fremlægger halvårsregnskabet for Kollegianersamfundet

- Resultatopgørelse:
- kommentar: hvordan kan det være man budgetterer med underskud på 150.000kr?

- Vi har næsten 300.000 på kontoen og gennem kontingent kommer der ca 18.000 ind hver
månede, så det går op og pengene skal gerne bruges på kollegianer der bor her nu.

- regner med der bliver brugt 150.000 mere end der kommer ind i indtægter
- Budgetteres konservativt, hvor man regner med mange uforudsete udgifter, så derved regnes

det med at der ikke kommer et så stort underskud i virkeligheden.
- har fået flere indtægter ind end vi har regnet med, grundet ofte leje af eforen osv
- øvrige indtægter og udgifter inkluderer penge intech betalte tilbage til FMS samt en fejl med

lønoverførsler til nye og gamle næstformænd
- sat penge af til nye bordfodboldborde osv
- Avispenge skal søges igen her i januar
- Diverse udgifter: forskellige indkøb til udendørs faciliteter
- Folk skal huske at bruge de 1000 kr man får til ramagangsjang samt huske at afholde det
- Ottos festival kommer senere, men det ser ud til at de har overskud
- Frivillig Omkostninger: ikke været mange men derfor er der budgetteret højt til næste halvår
- balance: aktiver er lige passiver så det stemmer :-)
- per 31/8 har sportsklubben 31000kr til nye faciliteter og andre ting
- Debitorer bliver ved med at stige, dette er fakturaer der er blevet udstedt før som aldrig er blevet betalt,

der forsøges at gøre rent i dette men der kommer samtidig altid nye til
- Baren betaler nok snart det hele tilbage, de er nu på 8000 kr hvor det var 30-40000 kr for et par år siden

- Inden nytår har Baren nok betalt alt sin gæld tilbage til kollegianersamfundet.

4. De parlamentariske revisorer kommenterer det fremlagte regnskab

Mener det er et retvisende billede, uden problemer. Den eneste fejl var at der var overført 3 kr. for meget til et
medlem af Otto Festivals Udvalget.

5. Godkendelse af regnskab for Kollegianersamfundet

0 imod, 0 blankt, resten for.

Vedtaget.

6. Diskussion og vedtagelse af ny halvårsplan

- Har flere fester og klubber.
- Afholde Ottos fødselsdag og -fødselsdagsfest igen. Inviterer til middag for kollegiets frivillige fredag

den 23. november. Budget for dette er 28.000kr., som vi nok ikke får brugt, men det er godt at have.
- Vil gøre mere ud af festerne ved at sætte penge af til det, især kommende Introfest i november.
- J-dag skal på banen igen.
- Vi opfordre til at alle kan afholde større fester, FMS hjælper gerne ved kontakt.
- Vil oprette en kasse til folks ønsker om ideer på kollegiet, eller til hvad som kunne vedligeholdes:
- Muligheder for at få ny møbler til baren og grupperummene, samt et vægmaleri i baren af Otto

Mønsted fonden, dette skal ansøges inden 1. December
- En industrirengøring ville de også ønske, samt en polering af bygningen.
- Kommentar: Hvad med streger til parkering?
- Svar: vi ser på det i samarbejde med KAB.
- Kommentar: Hvad med nye stole i biografen?
- Svar. Det kan vi også spørge om til Fonden.

- Vi vil gerne oprette en fond post
- Generelt er vores halvårsplan for dette halvår en meget socialt og renoverings orienteret plan.

Afstemning: 0 Imod, 1 Blankt, Resten for.

Vedtaget
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7. Godkendelse af budget for Kollegianersamfundet

Afstemning: 0 imod , 0 blankt, Resten for.

Vedtaget.

8. Lodtrækning om afholdelse af kommende Etagefester samt Ramagangsjang 2022.

Vinterfest: 10. Etage Forårsfest: 1. Etage Efterårsfest: 2. Etage Julebingo: 6. Etage

Ramagangsjang: januar: 2V+4V og , februar: 2Ø + 9V og , marts: 8Ø+7V og , april: 1Ø+10Ø og , maj:
5Ø+4Ø og , juni: 10V+7Ø og , september: 1V+6V og , oktober: 3V+3Ø og , november: 6Ø+8V og , december:
og 9Ø+5V.

9. Stillinger på valg

Valg af 2 næstformænd for
repræsentantskabet og suppleantposter

605 og 102 stiller op og bliver genvalgt som
næstformænd.

Ingen stiller op som suppleanter.

Valg af 2 parlamentariske revisorer og 2
suppleanter

704 stiller op og bliver klappet ind som
parlamentariske revisorer.

1021 stiller op som suppleanter og bliver klappet
ind.

Valg af 4 Folkevalgte

209 stiller op og klappes ind

Valg af 1 Bardirektør

601 stiller op og klappes ind

Valg af 3 SAKK Bestyrelsesmedlemmer

615 og 102 stiller op og klappes ind

Valg af 1 medlem af Ottos Trivselsmæglere

ingen stiller op, stillingen sættes på næste rep.

Valg af 1 Formand for Musikkælderen

ingen stiller op, stillingen sættes på næste rep.

Valg af 1 Formand for Ølkælderen

ingen  stiller op

Valg af 1 Formand for Værkstedsklubben

330 og 331 stiller op og klappes ind

Valg af 1 Medlem af Læsesalsudvalget

114 stiller op og klappes ind

Valg af 2 Formænd for Badmintonklubben

126 og 322 stiller op og klappes ind

Eventuelt

912 still op og klappes ind som DISC-golf formand

10. Diverse udvalg aflægger beretning

- Ottos piger har sidste kamp tirsdag, mod nogen de slog sidst, så hvis man vil se dem smadre
nogen kommer man glædeligt forbi.

- Barquiz og øl i bodegaen den 21.10.
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11. Indkomne forslag

Forslag Ekstraordinær udvidelse af introudvalget til kommende introfest. (Der skal vælges 3 vejledere mere.).

Afstemning: Imod 0, blankt 0, resten for.

Vedtaget.

710, 102, 530, stiller op som vejledere og klappes ind.

Forslag: Velkommenhjem Festen - Repmidler til DJ

Afstemning: Imod 0, blankt 1, resten for.

Vedtaget.

Forslag til leje af KP-hallen - forespørgsel om Repmidler

Afstemning: Imod 1 , blankt 0, resten for.

Vedtaget.

14. Eventuelt

- Kan Kim og Denis kigge på døren når man kommer ned med cyklen?
- det siges til Denis.

- Der blev nævnt sidst noget med renovering af køkkenerne. Kan fonden hjælpe med det?
- Fonden vil helst tage fællesområder, men det er noget vi vil se på. Men man er

velkommen til at stille op på vores Fond post for at hjælpe med at få lavet et forslag
til fonden om finansieringen og hvad som skal finansieres.
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